
Generalforsamling - Seven Racing – 2025 
Mødet blev optaget og sendt på Facebook gruppen ”Seven Racing Opslagstavle”: 
hEps://www.facebook.com/groups/1955201718119291  

Den fulde optagelse af mødet kan findes på: hEps://www.facebook.com/share/v/1A7FWR1te9/  

1. Velkomst 

Formand Jacob Pedersen byder velkommen 3l klubbens årlige generalforsamling anno 2025. 
Mødet blev a@oldt ved Motosportshop.dk, Erhvervsvangen 4, 5792 Aarslev søndag d. 16/3-2025 
kl. 13.00.  

2. Valg af referent og dirigent: 

Referent: Nicolai Bjerre 

Dirigent: Mikkel Andreasen 

3. Formandens beretning 

Deltagere 2024: 

I 2024 var der følgende antal deltagere: 

Seven: 11 (+0.5) 

Arion: 5 (+0.5) 

Der blev ikke a@oldt noget Skandinavisk Mesterskab. Mesterskabet var fordelt over 6 løb. 

Resultater 2024: 

Seven Samlet: 

 



Seven Old Boys: 

 

Arion samlet: 

 

AkVviteter 2024: 

Der blev a@oldt en række gode og hyggelige racerløb. Et fælles VIP-arrangement blev arrangeret af 
Team Lindgren, hvilket blev vel modtaget af klubbens medlemmer og deltagere. En stor tak blev 
givet for den flo^e indsats. 

Løbskalender 2025: 

 



4. Kasseren fremlægger regnskabet: 

Regnskabet blev gennemgået og godkendt af revisor. Klassen har et mindre overskud i 
kassebeholdningen, som kan anvendes efter behov. 

5. Betalte konVngenter 
• Betalte kon3genter: 21 betalende ak3ve kørere 

 
6. Valg af styregruppe: 
• Nuværende besætning genvælges:  
• Stemt igennem med fuldtal (21 stemmer) 

Styregruppen består derfor af: 

- Jacob N. Pedersen (Formand) 

- Mikkel Holch (Styregruppemedlem) 

- Asger Thierry (Styregruppemedlem) 

- Mar3n Buch Bertelsen (Styregruppemedlem) 

- Mikkel Andreasen (Styregruppemedlem) 

- Maria Løkkegaard Madsen (Kasserer) 

- S3g Jensen (Teknisk kontrollant) 

7. Valg af revisor 
• Valg af revisor: Asger Thierry genvælges.  
• Stemt igennem med fuldtal (21 stemmer) 

 
8. FastsæEelse af konVngent  
• Enstemmigt vedtaget. Medlemsskabet på 1.000,- og teknisk gebyr på 1.000,- fastholdes. 
• Medlemmer af styregruppen er fritaget for kon3ngentbetaling. 
• Stemt igennem med fuldtal (21 stemmer) 

 
9. Forslag fra medlemmer: 

• Vedtægtsændring: Sendt ud på mail – Forslag om ændrede tekst i rødt: 

KonVngent: 

§ 4: Der betales et årligt kon3ngent for medlemskab af foreningen. 

Medlemmer af styregruppen og kasseren er fritaget for kon3ngentbetaling. Er 



medlemmer af styregruppen ikke ak3ve, kan fritagelsen videregives. 

• 2/3 stemmer nødvendigt: Enstemmigt vedtaget (21 stemmer) 

a. Vægt/Effekt forslag fra Jens – Der blev stemt om forslag nr 3 om ændring til:   
i. 3,7 kg/pr hk. for klassisk karosseri bil. 
ii. 3,8 kg/pr hk. for fuldkarosseri bil. 

• 12 stemmer for, 6 blanke, 3 imod. 

b. Der blev stemt om dette skulle skrives i en bulletin til 2025-reglement  

• 14 for, 6 blanke, 2 imod. 
 

• Samlet DASU DM med Seven & Arion: 

c. En arbejdsgruppe blev nedsat bestående af Nicolai, Asger og Loke med henblik på 
at prøve og lave et forslag, der kan stemmes om. 
 

10. Forslag fra styregruppen: 

• Klassesponsorat: Intet nyt. 

• Ensartet teltskilte: Fremvist.  

• Datalogger Vl vægtberegning: 

o Data vil blive gjort åbent/offentligt 3lgængeligt. 

o Vægt/effekt kurve-screenshots vil blive delt.  

11. AkVviteter 2025 
• Der  
• VIP Arrangement: Djursland i August 
• Der ligges op 3l at medlemmerne deler træning og testdage, hvis de deltager i noget.   

12. Eventuelt: 
• Dæk:  

Da Avon-dækkene, som klassen skulle køre på, ikke længere produceres og heller ikke 
findes på lager i Europa, opstår der en udfordring. Samtidig skifter Avon-dækket til en 
blødere compound, som med en forbedret gummiblanding vil have længere 
holdbarhed. De nye Avon-dæk forventes først at blive produceret og leveret til 
motorsportshop.dk i løbet af 2. eller 3. kvartal – sandsynligvis nærmere 3. kvartal. 
Dette betyder, at der ikke vil være mulighed for at købe nye Avon-dæk i en periode. For 
at imødekomme denne situation foreslår motorsportshop.dk at skifte til et Pirelli-slicks 
– de samme dæk, der bruges forhjulsdæk i F4. Prisen vil være 1.625 kr. pr. stk., hvilket 
har været en fast pris gennem flere år. Prisen for de nye Avon-dæk vil også blive 
justeret og forventes at lande på omtrent samme niveau som Pirelli-dækkene. Der blev 



afholdt en åben diskussion om forskellige muligheder, herunder også at beholde de 
gamle dæk.  

o Efterfølgende blev der stemt om skiftet til Pirelli-dæk: 
 
o 11 for, 3 blankt, 7 imod.  

 
• Poten3ale for at deltage på det sidste CHGP nogensinde – Der blev herunder vendt 

muligheden for at køre det mere som en form for ’opvisningsløb’ i samme s3l som 
historisk 65 klassen. Herunder blev det anbefalet at tage Nikolaj Mortensen fra 65 
klassen med på råd angående afvikling. Det vil også være en oplagt mulighed for at 
invitere de norske og svenske kørere med 3l noget der kunne være a^rak3vt for 
alle: 

o Der var generel opbakning 3l at arbejde videre med denne ide.  

 

 


